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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 

  

 
           PROCES – VERBAL 

cu privire la desfăşurarea şedinţei Ordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din data de 30.07.2020 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Mihaela Popa care a fost 
aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.161/2020 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Mihaela Popa: 
”Se dă citire rugăciunii Tatăl nostru. 
Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri 
şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. (lipsește 
nemotivat d-nul consilier Sorin Ilea). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi, participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul Secretar General Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1432/2020, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta.” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 

 ”Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 
prezentei şedinţe cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţa Consiliului local 
din data de 14.07.2020. 

Procesul verbal al şedinţei anterioare, din data de 14.07.2020 a fost semnat 
de către Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune 
aprobării Consiliului Local. 

Procesul verbal se aprobă în unanimitate.” 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul primar Dan Bobouţanu : 
„Propun modificarea ORDINII DE ZI astfel: 
- prin retragerea de pe proiectul ordinii de zi a punctului 16 - Proiectul de 

hotărâre nr. 250/21.07.2020 privind modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului local nr. 
265/2016 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”, cu 
modificările ulterioare. 

 
- și prin introducerea după punctul 29 de pe proiectul ordinii de zi a 

următoarelor proiecte de hotărâre: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2020. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 
4. Proiect de hotărâre pentru aprobarea completării Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 
 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 
indicatorilor tehnico - economici pentru realizarea  obiectivului de  investiție  “Construire 
Corp Anexă la clădirea principală Liceul Teoretic Traian Lalescu din municipiul 
Hunedoara, județul Hunedoara ”. 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate. 
 
Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător. 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat 
în una din situaţiile prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei 
consiliului local (….) interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, 
anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot 
la adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite 
de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie 
abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu 
privire la proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnișoara Daniela Logofătu a anunțat că nu va participa la vot și la 

dezbateri la punctul 5 de pe ordinea de zi renumerotată, de asemenea doamna Bianca 
Fărcaș a anunțat că nu va participa la vot și la dezbateri la punctul 30 de pe ordinea de zi 
renumerotată.” 
 

D-na Mihaela Popa: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 

          La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 4.000 lei din bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru premierea elevilor din municipiul Hunedoara, care 
au obținut media 10 la concursul național de Bacalaureat 2020. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 

”Rezultatele școlare deosebite obținute în fiecare an de elevii Hunedoarei, merită 
pe deplin aprecierea administrației publice locale. Notele mari obținute reprezentând 
încununarea eforturilor depuse de elevi de-a lungul anilor de școală, contribuind totodată 
la creșterea prestigiului și imaginii municipiului Hunedoara la nivel local și la nivel 
județean. Din categoria elevilor care demonstrează performanțe școlare înalte, poate și 
absolvenții de liceu care au obținut media 10 la concursul național de Bacalaureat 2020. 
Colegiul Iancu de Hunedoara ne-a transmis lista elevilor care au obținut media 10 la 
concursul național de Bacalaureat. Având în vedere rezultatele de excepție obținute de 
cele două eleve din municipiul Hunedoara, respectiv Chitic Cristina Alexandra și Riviș 
Evelin Raluca, eleve la Colegiul Național „Iancu de Hunedoara” – media 10 la concursul 
național de Bacalaureat 2020; propunem premierea acestora din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, cu suma de 2.000 lei fiecare - în semn de recunoaștere și 
apreciere a rezultatelor remarcabile obținute, dar și drept mulțumire pentru exemplul pe 
care îl dau comunității.” 

 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 209/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
În continuare, domnul Primar acordă Premiile elevelor care au luat 

nota 10 la concursul național de Bacalaureat. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă vreți să spuneți ceva Consiliului Local, cum ați reușit să aveți media 

10 pe linie la BAC?” 
 
D-şoara Riviș Evelin Raluca: 

            ,,Este puțin complicat deoarece în tot timpul acesta, am încercat să combin 
atât viața personală cât și cea educațională și să iasă un rezultat cât de cât ok, am reușit 
chestia asta și mă bucur foarte mult că nu am renunțat la nici una dintre ele. Vă 
mulțumesc!” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
” La ce facultate mergi?” 
 
D-șoara Riviș Evelin Raluca: 
,, Medicină, Timișoara” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
” Felicitări!” 
 
D-şoara Riviș Evelin Raluca: 
” Mulțumesc!” 
 
D-şoara Chitic Cristina Alexandra: 

            ,,Și pt mine a fost destul de greu să obțin această notă deoarece a fost 
foarte multă muncă depusă…. și da am emoții foarte mari”  
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
           ,,La ce facultate mergi?” 

 
D-şoara Chitic Cristina Alexandra: 
,,Medicină, Timișoara. Mulțumesc” 
 
D-na Bianca Magdalena Fărcaș: 

                      ,,Deja s-au dat si rezultatele, deci fetele sunt și intrate!” 
 

D-nul primar Dan Bobouțanu: 
  ,, Asta demonstrează că orașul nostru dă în continuare medici la facultatea 
de la Timișoara. Cei mai buni elevi. Bravo!” 
 
 
                     La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei nr. 3 a Hotărârii 
Consiliului Local nr.354/2019 privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama, a 
statului de funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Clubului Sportiv 
Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
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-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 210/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru acordarea unor facilităţi la plata impozitului anual 
pe clădiri și a taxei lunare pe clădiri pentru durata stării de urgență decretate în anul 
2020.  

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
D-nul Lăscuț Stoicuţa: 
”Am un amendament de făcut, nu doar cei cu certificate albastre, care au 

scos certificate albastre în perioada Stării de Urgență, ci și cei cu certificate galbene să 
beneficieze, pentru că este o discriminare. Vă dau un exemplu, sunt cazuri unde 
restaurantul sau cofetăria sau cafeneaua sunt închise dar vindeau pentru a-și plăti 
curentul, vindeau la pachet, ori aveau un pic de rulaj nu puteau să scoată certificate 
albastre decât galben, și atunci este discriminare. Certificatul albastru este trecut în 
proiectul de hotărâre, ar trebui și cei cu certificat galben.”   

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Dacă îmi permiteți, este pe text de lege, e simplu. Știți cu cititul de lege, vă 

tot spun, dacă ați fi citit, ați fi știut . Când ești din partea PER și faci campanie pentru alt 
partid, e greu cu cititul. E pe lege, mulțumesc frumos! Vă rog eu frumos mai citiți legea, e 
simplu, nu au făcut decât să copieze de acolo. Mulțumesc!” 

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doar o secundă, vă mai susțineți amendamentul, domnul consilier? Vă 

atrag atenția că dacă se va vota acest amendament, eu nu voi viza proiectul de hotărâre 
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întrucât consiliul local are oportunitatea de a stabili doar cuantumul, restul cu privire la 
proceduri este copiată strict de pe lege, doar cuantumul este atributul Consiliului Local de 
a stabili un procent.” 

 
D-na Mihaela Popa: 
”Haideți să supunem la vot amendamentul domnului consilier Stoicuța” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Nu știu cum se face domnul Secretar că orice amendament din partea….” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnul consilier, eu v-am zis că este doar copiat de pe lege. Eu nu pot 

inventa, eu ca funcționar public nu-mi permit să vizez o hotărâre, să trag 20 de consilieri 
după mine, să ridice mâna. Hotărârea este făcută de Guvernul României, care este un 
Guvern legitim, și nici nu a atacat-o nimeni la Curtea Constituțională.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mă refer la hotărârea de Consiliu.” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Hotărârea de Consiliu, în bună parte este copiată după textul de lege, doar 

cuantumul vă dădea posibilitatea dvs., Consiliu Local să stabiliți.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Haideți să facem cumva să-i ajutăm și pe cei…..” 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnul Stoicuța, noi facem tot ce se poate în limitele legii, dvs. ați mai 

venit o dată într-o ședință cu niște propuneri care nu erau fundamentale. Bun, 
amendamentul domnului Stoicuța  trebuie supus la vot pentru că așa prevede legea, dar 
eu vă atrag atenția că nu voi viza acest amendament pentru acest proiect, pentru că nu 
este permis de lege.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nici măcar nu este vorba despre aceasta, vă da-ți seama cât de simplu 

este textul de lege și să vezi că scrie, Consiliul Local poate acorda anumite facilități. Care 
sunt acestea? Care le stabilește Guvernul României, nici măcar nu are importanță ce 
culoare are. Guvernul este suveran. Domnul Stoicuța, nu este prima oară când propuneți 
niște aberații, de mă iau cu mâinile de cap, cu tot respectul. Hotărâți-vă și puneți mâna 
pe carte, bine? Mulțumesc”  

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Mă faceți prost cu alte cuvinte, mulțumesc!”  
    
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Amendamentul suntem obligați să-l supunem la vot”    

 
Se supune la vot amendamentul domnului consilier Lăscuț Stoicuța, 

care se aprobă cu un vot ,,pentru”, 5 ,,abțineri” (d-șoara Daniela Logofătu, d-nul 
Traian Dănilă, d-nul Vasile Mureșan, d-na Maria Băloiu, d-na Corina Popovici), 13 
voturi ,,împotrivă”. Având în vedere faptul că amendamentul nu a întrunit numărul 
necesar de voturi ”pentru”, acesta nu a fost adoptat. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 211/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 

           La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara nr. 100/2018 privind aprobarea acordării 
facilităților la transportul public local de persoane prin curse regulate pentru categoriile de 
persoane beneficiare de pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara și a 
modalităților de emitere a documentelor de călătorie, cu modificările și completările 
ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 212/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului local al Municipiului 
Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității din cadrul Școlii 
Gimnaziale nr. 1 Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
 

-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  

 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Domnișoara consilier Daniela Logofătu a anunțat că nu participă nici la 

dezbateri și nici la vot.” 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”. 
 

Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea 

reprezentantului Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea 
și Asigurarea Calității din cadrul Școlii Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, conform art.1 din 
proiectul de hotărâre nr. 219/09.07.2020, s-au constatat 18 voturi ”pentru”. 

 
În urma acestor rezultate,  reprezentantul Consiliului Local din municipiul 

Hunedoara în Comisia pentru Evaluarea și Asigurarea Calității din cadrul Școlii 
Gimnaziale nr. 1 Hunedoara, este: 

                 
Daniela-Maria Logofătu – consilier local, în calitate de membru 18 voturi ”pentru” 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului doamna Daniela-Maria Logofătu a 

obținut 18 voturi ”pentru”. 
 

Art. 2-4 se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 213/2020 se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părților a contractului de 
închiriere nr.418/572/27.12.2018, având ca obiect închirierea unui spațiu, în suprafață de 
56,79 mp, aflat în incinta Clădirii de birouri a Sitului Industrial „SSA” Hunedoara str. 
Furnalelor nr. 2B, aparținând municipiului Hunedoara, cu destinația punct de lucru și 
birou pentru desfășurarea unor activități de consultanță de afaceri și proiectare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
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-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 214/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părților a contractului de 
închiriere nr.383/216/16.04.2018, având ca obiect închirierea unui teren, în suprafață de 
22 mp, situat  în  municipiului Hunedoara, str. Laminatorului, nr. 3, în vederea amplasării 
unui chioșc. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 215/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
           
La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 

Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a imobilului teren 
în suprafaţă de 88 mp, înscris în CF nr. 71421 Hunedoara, situat în Municipiul 
Hunedoara, str. Mureşului nr. 17, judeţul Hunedoara, aparţinând domeniului privat al 
municipiului Hunedoara, în favoarea Asociaţiei Misionar- Umanitară Maranatha. 

                                                                                                                       .  
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 216/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind darea în folosință gratuită, pe termen limitat, a 
imobilului teren în suprafață de 199 mp, înscris în CF nr. 71413 Hunedoara, situat în 
Municipiul Hunedoara, str. 1 Decembrie 1918, FN, județul Hunedoara, în favoarea 
Asociației Misionar - Umanitară Maranatha. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 217/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat nr. 126/18.02.2020 încheiat cu Asociaţia „Sufletele Nimănui” Hunedoara, având 
ca obiect folosinţă gratuită a imobilului teren şi clădirilor aferente, în suprafaţă totală de 
5.523 mp, înscrise în CF sub  nr. 69061, situate în Municipiul Hunedoara, str. Serei, fosta 
U.M. Hăşdat aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara, cu destinaţia 
adăpost de câini. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
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Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 
comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 218/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 
          La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de 2.579 mp situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris 
în CF nr. 65595 Hunedoara, nr. cadastral 65595, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial S.R.L. Hunedoara.                                                   

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 
 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel:            
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 

 
Având în vedere faptul că art.6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea concesionării 

prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 2.579 mp situat în loc. Peştişu Mare, 
judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 65595 Hunedoara, nr. cadastral 65595, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara, conform art.6 din proiectul de hotărâre nr. 243/15.07.2020, s-au 
constatat 18 voturi ”pentru” și un vot ”anulat”. 

 
În urma acestor rezultate,  comisia de evaluare în vederea evaluării 

ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, este: 
                 

- Cristina Ponta – Administrator Public– preşedinte; 
- Ciprian Ştefan Palcău – consilier local – membru; 
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara -  membru; 
- Valentin Adrian Stoenescu – Şef Serviciu Administrativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în 
cadrul comisiei. 
                    (2) Numeşte supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării 
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, după cum 
urmează: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
- Sorin Ilea - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Matei – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
- Marinela Margareta Albu – Consilier Compartiment Guvernanţă Coorporativă - 
membru supleant; 
- Liliana Gherman – Economist Parc Industrial Hunedoara - membru supleant; 
- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – 
membru supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 
 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului comisia de evaluare în vederea 

evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, a 
obținut 18 voturi ”pentru” și un vot ”anulat”. 

 
Art. 7-9 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 219/2020 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a 
terenului în suprafață de 1.373 mp situat în loc. Peştişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris 
în CF nr. 65908 Hunedoara, nr. cadastral 65908, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara şi în administrarea societății Parc Industrial S.R.L. Hunedoara. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 

 
Având în vedere faptul că art.6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind aprobarea concesionării 

prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 1.373 mp situat în loc. Peştişu Mare, 
judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 65908 Hunedoara, nr. cadastral 65908, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial 
S.R.L. Hunedoara, s-au constatat 18 voturi ”pentru” și un vot ”anulat”. 

 
În urma acestor rezultate,  comisia de evaluare în vederea evaluării 

ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, este: 
                 

- Cristina Ponta – Administrator Public– preşedinte; 
- Ciprian Ştefan Palcău – consilier local – membru; 
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru; 
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri –    membru; 
- Camelia Preda – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru; 
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara -  membru; 
- Valentin Adrian Stoenescu – Şef Serviciu Administrativ – membru; 
- Ştefan Şaucă –  consilier Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru; 
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri - secretar în 
cadrul comisiei. 
        (2) Numeşte supleanții pentru comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor 
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, după cum urmează: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant; 
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- Sorin Ilea - consilier local – membru supleant; 
- Daniela Carmen Popa – şef serviciu Impozite şi taxe locale – membru supleant; 
- Ioan Nimu – șef birou Investiții - membru supleant; 
- Adina Matei – consilier juridic – Compartiment juridic – membru supleant; 
- Marinela Margareta Albu – Consilier Compartiment Guvernanţă Corporativă - membru 
supleant; 
- Liliana Gherman – Economist Parc Industrial Hunedoara - membru supleant; 
- Angela-Tania Drăgan - șef Birou CESPJPF Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – 
membru supleant; 
- Cristina Marinela Popa – inspector - Birou urbanism  - secretar supleant. 
 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului comisia de evaluare în vederea 

evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat la art.2, a 
obținut 18 voturi ”pentru” și un vot ”anulat”. 

 
Art. 7-9 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 220/2020 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 

 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanților Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în comisia de evaluarea a ofertelor depuse în vederea vânzării 
bunurilor aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
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3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind numirea reprezentanților 

Consiliului local al Municipiului Hunedoara în comisia de evaluarea a ofertelor depuse în 
vederea vânzării bunurilor aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, s-au 
constatat 18 voturi ”pentru”, un vot ,,împotrivă”. 

 
În urma acestor rezultate, reprezentanţii Consiliului local al Municipiului 

Hunedoara în comisia de evaluare a ofertelor depuse în vederea vânzării bunurilor aflate 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara, sunt: 

                 
- Ciprian Ştefan Palcău – consilier local, în calitate de membru, 18 voturi 

,,pentru”, un vot ,,împotrivă”;  
- Mihaela Popa – consilier local, în calitate de membru supleant, 18 voturi 

,,pentru”, un vot ,,împotrivă”; 
 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului comisia de evaluare a ofertelor depuse 

în vederea vânzării bunurilor aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a 
obținut 18 voturi ”pentru”, un vot ,,împotrivă”. 

 
Art. 2-3 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 221/2020 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 

 
 

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului local 
nr.223/2016 privind constituirea comisiei de analiză a solicitărilor de locuinţe în baza Legii 
nr.114/1996, cu modificările ulterioare. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 
Având în vedere faptul că art.I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  



16 

 

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind constituirea comisiei de 

analiză a solicitărilor de locuințe în baza Legii nr.114/1996, cu modificările ulterioare în 
sensul înlocuirii dlui. Marius Leanca cu dna. Laura Valentina Borca - Lucan, s-au 
constatat 19 voturi ”pentru”. 

 
Doamna consilier Laura Valentina Borca - Lucan 19 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei de analiză a solicitărilor 

de locuinţe în baza Legii nr.114/1996, cu modificările ulterioare, domnul Marius Leanca 
este înlocuit cu doamna consilier Laura Valentina Borca – Lucan. 

                 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului doamna consilier Laura Valentina 

Borca – Lucan , a obținut 19 voturi ”pentru”. 
 

Art. II-III se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 222/2020 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

simplă). Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 din Hotărârea Consiliului local nr. 
66/2019 privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai comisiei sociale care vor 
analiza solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate 
închirierii. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
” ”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole și a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 
Având în vedere faptul că art.I din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare, în următoarea 
componenţă: 

1. Corina Virginia Popovici – preşedinte 
2. Bianca - Magdalena Fărcaş – secretar 
3. Bujor Virgil Sevastru – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Laura Valentina Borca-Lucan – membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot pentru modificarea art.1 din 

Hotărârea Consiliului local nr. 66/2019 privind numirea unor consilieri locali ca membrii ai 
comisiei sociale care vor analiza solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru 
tineri, destinate închirierii, în sensul înlocuirii dlui. Marius Leanca cu dna. Laura Valentina 
Borca - Lucan, s-au constatat 19 voturi ”pentru”. 

 
Doamna consilier Laura Valentina Borca - Lucan 19 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei sociale care vor analiza 

solicitările/cererile privind repartizarea locuințelor pentru tineri, destinate închirierii, 
domnul Marius Leanca este înlocuit cu doamna consilier Laura Valentina Borca – 
Lucan. 

                 
 

Dna Bianca Magdalena Fărcaș: 
”Domnule președinte, în urma votului doamna consilier Laura Valentina 

Borca – Lucan , a obținut 19 voturi ”pentru”. 
 

Art. II-III se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
Hotărârea nr. 223/2020 se aprobă cu 19 voturi ,,pentru”. 
 

 
La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român 
în proprietatea privată a municipiului Hunedoara a unor terenuri aflate în intravilanul 
municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 224/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara,strada Runcului, nr. 4, bl.V5, sc. D, parter, ap. 62. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 225/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, Bulevardul Corvin, nr. 11, bl.CM1, sc. A, ap. 3, parter.                                               

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 226/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată).  Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada  Intrarea Spicului, nr. 5, bl. L5, sc. B, etaj 2,ap. 30. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 227/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinței convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Ștrandului, nr. 3, bl. N, Sc. C, etaj 1,ap. 68. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 228/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

calificată). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Siretului, nr. 6, bl. D1-6, sc. A, etaj 3,ap. 15. 
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Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 229/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea  unor locuinţe  acordate cu chirie din 
fondul locativ de stat aflate în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 230/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuințe de necesitate situate în  
municipiul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
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-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 231/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna iunie 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 232/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetelor secțiunii de funcționare și a 
secțiunii de dezvoltare pentru trimestrul II 2020. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
- Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 233/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetului împrumutului intern al 
municipiului Hunedoara  pentru trimestrul II 2020. 

 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 234/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 
Proiect de hotărâre privind analiza stadiului de înscriere a datelor în registrul agricol al 
Municipiului Hunedoara, pentru trimestrul II al anului 2020, precum și stabilirea măsurilor 
pentru eficientizarea acestei activități.      

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
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votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 235/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local nr. 
327/2019 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 236/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2020. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 237/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
 

La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 
2020 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău: 
”Doamna consilier Bianca Fărcaș a anunțat că nu participă nici la dezbateri 

și nici la vot.”  
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”. 
Art. 1-9 se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”.. 
Hotărârea nr. 238/2020 se aprobă cu 18 voturi ,,pentru”. 
 

La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaților la Societatea PRIM TRANSPREST 
HUNEDOARA S.R.L. 

 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 239/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre pentru aprobarea completării Anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul 
privat al municipiului Hunedoara, cu completările ulterioare. 

 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. I-III se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 240/2020 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). 
Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 
tehnico - economici pentru realizarea  obiectivului de  investiție  “Construire Corp Anexă 
la clădirea principală Liceul Teoretic Traian Lalescu din municipiul Hunedoara, județul 
Hunedoara ”. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
-  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
- Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
-  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 241/2020 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). 

Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada 01.08.2020-30.09.2020. 

 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare.  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.” 

 
Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de 

comisii, astfel: 
 
-  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 242/2020 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 35 al ordinii de zi. 
Prezentarea Raportului nr. 7364/08.07.2020 privind activitatea Biroului de 

Evaluare Inițială/Reevaluare Persoane cu Dizabilități din cadrul Direcției de Asistență 
Socială a municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate juridică din subordinea 
consiliului local în semestrul I al anului 2020. 
 

           Nu sunt discuții. 
 
La punctul 36 al ordinii de zi. Diverse 
 
 
D-na consilier Popovici Corina: 
„ Mulțumesc doamnă Președinte. În legătură cu o întâlnire care a avut loc 

de curând la Inspectoratul Școlar, s-a pus problema, veche de altfel, a descentralizării 
cluburilor copiilor și cluburilor sportive școlare. Și am ascultat luarea de cuvânt al 
doamnei director Răileanu (Ilcu), spre surprinderea mea,  deși am observat că sportul în 
orașul nostru este susținut, Clubul Sportiv Școlar nu are parte de așa ceva. 

 
D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

  „Ce, nu se ocupă inspectoratul? ” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
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  „Știu că este în subordinea Ministerului, dar este tot mai greu să  susținem.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Sunt de acord cu dvs.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Este tot mai greu să susținem aceste cluburi și tocmai de aceea s-a făcut 
apel.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Sunt perfect de acord cu dvs. că așa cum au fost susținuți ceilalți și aceștia 
trebuie susținuți. Mulțumesc că mi-ați ridicat mingea la fileu și vă promit că fac o adresă 
astăzi, la interpelarea dvs. că nu susține Clubul.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Știu că sunt sume foarte mari în joc. Și pentru minister este foarte dificil să 
susțină, tocmai de aceea de ani de zile, din 2006 se încearcă descentralizarea lor. Însă 
să știți Primăriile din Deva și din Petroșani ajută foarte mult. Petroșani-ul are o bază 
sportivă fantastică în Parâng.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Cum ajută? Ia să vedem cadrul legal, ia spuneți-mi și mie o hotărâre de 
Consiliu Local. Una singură.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Am avut discuția și au spus că găsesc.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Că vor face și vor drege.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Bun, dar deja fac și dreg.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Mie îmi spuneți? Arătați-mi o singură hotărâre. Citați-mi ca să vad și eu ce 
cadru legal au găsit.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Da. O să găsesc și vă aduc. Problema e că acești oameni, deci vorbesc de 
Clubul nostru, nu au o bază foarte bine dezoltată proprie. Ei trebuie să participe la 
competiții și pentru asta au nevoie de o bază în care să se pregătească, și folosesc săli 
de la Traian Lalescu.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Noi ajutăm mai mult decât spun povestitorii dvs. că ajută. Știți că acest 
Club școlar se antreneză la înot la baza noastră, pe care dvs. le aprobați bugetul, deci tot 
de la noi. Știți că ..... toată baza Corvinul, tot de la noi. Deci eu nu înțeleg de ce Ministerul 
acum nu mai are bani.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Dar natația plătește bazinul.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
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  „Deci plătesc numai, ca să spun așa curent, nu altceva. Nu se închiriază, 
deci se plătesc utilitățile. Precum e legal de fapt, că nu mergem pe lângă lege.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Da, am înțeles. Gândiți-vă că este o pepinieră pentru sportivi. Și știți foarte 
bine că pentru sportivii Hunedoarei.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Cum să nu, mai ales că la inspectorat de curând am avut o discuție, că au 
interzis unei eleve să se prezinte la bacalaureat, de abia am reușit să gestionăm situația. 
Cunoașteți problema, nu?” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Nu. ” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Nu cunoașteți? Am reușit să gestionăm, fata s-a prezentat până la urmă, a 
luat și bac-ul. Dar inspectoratul blocase, ca să nu se prezinte.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Nu eram acolo și nu cunosc situația. În orice caz, necesitățile financiare 
sunt mari și nu se rezolvă acum, este o discuție veche și va fi o discuție.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Prin hotărâre de Guvern bănuiesc că se va face transferul, dacă se va 
face, nu?”   
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Da, în condițiile în care acceptă UAT-urile să preia. Brașovul vă spun, în 
afară de orașul Victoria, localitățile din județul Brașov, au preluat majoritate cluburile. Da, 
sunt puternice din punct de vedere financiar, probabil este o altă situație, dar sunt mulți 
dintre dvs. aici care veți face parte din Consiliul Local. Noi suntem deja la sfârșitul 
mandatului și vă rog aveți în vedere rezolvarea acestei probleme. Și vă rog un punct de 
vedere, oricare ar fi. ” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da, da. Cred că trebuia să fie o ședință, nu?” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „A fost în 27. Că așteptam , știu că sunteți ocupat, să trimiteți pe cineva.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „L-am trimis pe domnul secretar. Da, e o problemă veche, dar cu siguranță 
printr-o hotărâre de Guvern se va regla. Să vină bani și de la Guvern.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Salariile rămân plătite de Guvern.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da. Deci procedura probabil trebuie stabilită. Dacă Guvernul spune evident 
că nu trebuie să te opui, că e cadrul legal.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
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  „O deschidere din partea UAT-urilor.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Așteptăm o hotărâre de Guvern și suntem de acord.” 
 

D-na consilier Popovici Corina: 
  „Mulțumesc.” 
 
  D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
  „D-ra Logofătu.” 
 
  D-na consilier Daniela Logofătu: 
  „Mulțumesc doamna președinte. Domnule Primar, aș vrea vă rog frumos să 
știu când a fost făcută ultima dezinsecție și când se va face următoarea? Ne mănâncă 
țânțarii.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Cele două care le-ați vazut prin oraș, le-ați văzut nu?” 
 
  D-na consilier Daniela Logofătu: 
  „Nu, de aceea întreb.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Haideți, nu urmăriți Facebook-ul Primăriei? Nu pot să cred. Chiar 
emisiunile, știrile...” 
 
  D-na consilier Daniela Logofătu: 
  „Puteți vă rog frumos să-mi răspundeți la întrebare?”  
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da, o să primiți în scurt timp răspuns în scris, ca să fie consemnat. Dar 
sunt convins că le-ați văzut prin oraș că toată lumea le-a văzut.” 
 
  D-na consilier Daniela Logofătu: 
  „Mulțumesc.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Nu de altceva dar, știți că la Deva au dat și au murit albinele, porumbeii…. 
la noi am dat și nu au murit țânțarii.” 
 
  D-na consilier Daniela Logofătu: 
  „ Nu sunt în domeniu, nu mă pricep. Mulțumesc.” 
 
  D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
  „ Domnul Dănilă.” 
 
  D-nul consilier Dănilă Traian: 
  „ Doamna Președintă, domnule Primar. Vreau să vă aduc o propunere a 
câtorva locatari de pe 1848. Ar dori, dacă se poate lărgirea cu puțin a șoselei, 
bulevardului 1848 pe partea dreaptă, cum mergi de la spital încolo, între 1 Central și 
stația de autobuz, pentru a mai face posibilitatea să poată parca cei care vin în vizită la 
părinți și nu prea au loc. Deci o singură rugăminte către dvs. a oamenilor și o propunere, 
dacă este posibil.” 
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D-nul Primar Dan Bobouțanu: 

  „Da. Nu este posibil.” 
 
  D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
  „Domnul Stoicuța.” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  Eu am câteva întrebări scrise, o să le înmânez d-lui Secretar și d-lui Primar, 
și aștept răspunsul pe mail. 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Din partea cărui partid ca să știm cui trimitem?” 
 
  D-nul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
  „Dacă sunt scrise vă rog să le înregistrați pentru a avea dovada.” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Eu vi le dau și trimiteți pe mail. Vi le-am dat în cadrul ședinței.” 
 
  D-nul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
  „Trebuie înregistrate și se vor duce la compartimentul care răspunde.” 
   
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Nu, am câteva întrebări nu am... Nu cred că are rost să vi le citesc acuma.” 
 
  D-nul Secretar General Danuț Militon Laslău: 
  ”Da, da am înțeles.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Consilier local PER, sau de la alt partid? că nu știu cum jucați pe care 
parte.” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Domnul Primar, nu vă privește pe dvs.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Ei, ia vedeți cu încălcarea legalității...” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Am dreptul să susțin pe cine doresc.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Păi nu știu dacă aveți. Ia mai citiți un pic să vedeți” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Am dreptul să susțin pe cine doresc, conform legii.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Da, dar nu vă dați consilier PER dacă nu sunteți.” 
   
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
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  „Domnul Primar, sunt membru PER. Încă. Este bine pentru 
dumneavoastră? Eu nu am o dispută cu dvs., dumneavoastră aveți cu mine. Că nu știu 
ce aveți cu mine personal. Eu chiar nu am o dispută cu dvs.” 
 

D-nul Primar Dan Bobouțanu: 
  „Doar mă deranjează că nu citiți. E atâta de ușor să citești. Să veniți la 
comisii, să fiți harnic... pentru indemnizația pe care o primiți din partea cetățenilor 
municipiului Hunedoara. Venind la comisii ați fi citit și dvs. ce spune hotărârea de 
Guvern. E păcat de banii comunității pe care îi dăm unor consilieri care nu-și fac datoria 
față de cei care i-au ales. Dvs. sunteți unul dintre aceia care nu participați niciodată la 
comisii, nu citiți și faceți amendamente după ureche stârnind ridicolul. Mulțumesc.” 
 
  D-nul consilier Stoicuța Lascuț: 
  „Da, bine domnul Primar, cum spuneți dvs.” 
 
  D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
  „Domnul Bădin.” 
 
  D-nul consilier Ion Bădin: 
  „Mulțumesc doamna Președinte. Luarea mea de cuvânt are să spunem și 
conotații politice. După cum bine știți și ați văzut, toți colegii ați citit și ați văzut pe la 
posturile televiziune, ceea ce s-a întâmplat în mandatul 2016-2020 și al Consiliului Local 
și al Primarului Hunedoarei, Dan Bobouțanu. Sigur că toate acestea, peste 200 de 
proiecte care s-au realizat în municipiul Hunedoara, o mare parte dintre ele se datorează 
și Consiliului Local din care fac parte și colegii noștri de la PNL care sunt 8, da? Fac 
parte și au fost votate în Consiliul Local. Ca să vii pe anumite posturi de televiziune sau 
publicații să spui că în Hunedoara nu s-a realizat absolut nimic în cei patru ani de zile, 
nici un proiect în sănătate, din partea liderului al PNL al municipiului Hunedoara, fostul 
candidat la Primăria municipiului Hunedoara, Petrică Lucian Gherman, mi se pare un 
lucru care nu îi face cinste și nu vă face nici dvs. până la urmă pentru că este și munca 
dvs., a celor 8 consilieri ai PNL. 
  Faptul că s-a blocat o investiție care era în favoarea locuitorilor municipiului 
Hunedoara și în favoarea județului, știți prea bine s-au votat tot aici în Consiliul Local, 
iară nu face cinste Partidului Național Liberal. Mă refer aici la noul sediu al Registrului 
Auto Român care trebuia să se construiască în Parcul industrial de la Peștiș, o investiție 
de 2,5 mil. de euro cu peste 35 de angajați care fost blocată tot din inițiativa membrilor 
suspuși de la Partidul Național Liberal. Și atunci venim să spunem că nu se dorește sau 
nu s-a făcut nimic în Hunedoara. 
  Iar ca ultim exemplu, mai aveați puțin și o vedeam și aici la masă dacă se 
putea pe doamna Konta. Tot PNL, prin vocea lui Petrică Gherman, cu filme pe rețele de 
socializare, să spună că Primăria și Primarul aruncă molozul în diverse locuri în 
Hunedoara. Ați văzut că de fapt arunca doamna Konta, membră al PNL care face parte și 
din lista supleantă a Partidului Național Liberal de consilieri locali. Deci ar trebui un pic 
mai multă atenție. Sincer, mie personal îmi pare foarte rău că l-ați retras din cursă, și v-
am spus și anul trecut și acum doi ani că Petre Lucian Gherman ar fi fost o luptă care mă 
încânta pentru alegerile locale care urmează. Dar, ce sa faci, asta este, probabil este 
mult mai ocupat la locul de muncă. Atât și nimic mai mult.” 
 
 D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
 „Domnul Mladen, vă rog.” 
 
 D-nul delegat sătesc (Hășdat) – Cristinel Mladen: 
 „Mulțumesc doamna Președinte, domnule Primar, doamnelor și domnilor consilieri. 
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În urma cererii pe care am făcut-o privind doleanțele cetățenilor din Hășdat privind 
școala, cămin și reabilitare de drumuri, am primit un răspuns de la Serviciul Administrativ 
și în proporție de să zicem 80% suntem mulțumiți de acest răspuns. Poate se va face, în 
limita legii și a posibilităților de bani care așa cum se spune în fiecare ședință, banii se 
cheltuie, dar se cheltuie bine, asta este. La drumul pe care îl avem noi de la școală în 
sus, în urma ploilor care au fost acuma excesive, pe o durată scurtă de 20 de minute, ne-
a stricat drumul în totalitate, dar începând de alaltăieri, cei de la Salub sau Consiliul 
Local, Primăria a trimis utilaje, oameni ca să-l reabiliteze și partea cea mai bună e, de 
multe ori am spus să se ia răzătură de la șosele și acuma s-a adus așa ceva, și sperăm 
că pe viitor va ține mult mai mult, după anumite ploi care vor veni. Datorită faptului că 
drumul este în pantă se și strică și, cum spunea o doamnă de la Primărie că nu se curăță 
șanțul, drumul fiind înclinat pe partea dreaptă, către șanțul mare, degeaba se face șanțul 
în stânga că nu are nici o legătură. De altfel de asupra lui se află și conducta de gaz. Așa 
că asta este. Dar, totuși mulțumim că a început și cred că mâine se va termina drumul, 
cei 750 de metri, iar de la biserica reformată, capelă în sus mai avem o porțiune de vreo 
100 metri care și aceia cred vor fi reabilitați, cum se va face aici în jos. Vă mulțumesc.” 
 
  D-na Mihaela Popa – președinte ședință: 
  „Mulțumim și noi. Declar ședința închisă.” 

 
 
 
 
 
          PREŞEDINTE,                                                                    SECRETAR GENERAL,                          
           Mihaela Popa                                                                      Militon Dănuț  Laslău      
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit, 
Mădălina Coroian 
Mălai Teodora           


